
Folketingets Kommunaludvalg har den 15. december 2010 stillet følgende spørgsmål nr. 107 (L 
65) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 107:
"I forlængelse af ministerens svar på spørgsmål 77 og 85 ad L 65, bedes ministeren uddybe, 
om der ikke blandt de utallige genoptagelsessager kan være truffet afgørelser efter IT-
ændringen i 2005, der vedrører skatteårene før 2005, og hvor omberegningen efter § 1, stk. 5 
som en følge af IT-ændringen ikke er foretaget, hvorved ejendomsskat er uretmæssigt opkræ-
vet længere tilbage end 2007?"

Svar:

Skatteministeriet har oplyst følgende, som jeg skal henholde mig til:

”SKAT har tidligere over for skatteministeren oplyst, at man ikke er bekendt med tilfælde, hvor 
der skal ske tilbagebetaling for skatteårene før 2007. Viser der sig at være tilfælde, som man i 
dag ikke kender til, vil de for meget betalte skatter selvsagt blive tilbagebetalt.

Skulle spørgeren ligge inde med oplysninger om tilfælde, som SKAT eller de kommunale myn-
digheder endnu ikke er bekendt med, opfordres spørgeren til at rette henvendelse til den på-
gældende kommune, således at materialet kan indgå i det kommende arbejde med tilbagebeta-
linger.”

Med venlig hilsen

Bertel Haarder   /   Søren H. Thomsen
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